
ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei Extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 

Hunedoara din  data de 14.03.2018 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de dnul. Ilea Sorin care a fost ales 
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
37/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

 
Dnul Ilea Sorin: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 

 
Dnul Ilea Sorin: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 14 consilieri. Lipsesc domnii 
consilieri: Ardelean Daniel-Cosmin, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel-Marius, Kofity 
Zoltan, Muzsic Robert Eugen, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian. 

 
Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: Domnul Primar Dan  

Bobouțanu și dnul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 
 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei 

Municipiului Hunedoara precum si presa locală.” 
 

„Dau cuvântul domnului Primar  pentru a prezenta ordinea de zi.” 
 
 Domnul Primar Dan  Bobouțanu: 
„Ordinea de zi rămâne neschimbată.” 

 
 Dnul Ilea Sorin:  
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă  cu 14 voturi ”pentru”.  
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  



 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 
ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată. Propunerea se aprobă în 
unanimitate, cu 14 voturi ”pentru”. 

 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“REABILITAREA CLĂDIRILOR PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU 
CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE - COLEGIUL TEHNIC MATEI CORVIN“ – Corp 
1 
 

D-nul. Ilea Sorin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 

Dnului Primar care prezintă Expunerea de motive. 
-      Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil-aviz favorabil; 
-      Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil-aviz favorabil; 

                 -      Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil-aviz favorabil; 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil-aviz favorabil; 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil-aviz favorabil; 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  

 

Dnul. consilier Giurgiu Radu Bogdan: 
”Mulțumesc, îl întreb pe colegul meu, pe domnul director dacă există un plan 

de folosire a celor patru clădiri, celor patru corpuri, știind că la ora actuală doar în corpul 4 
mai există activități, iar în restul corpurilor din păcate activitățile s-au redus considerabil. 
De asemenea ținând cont de faptul că a scăzut numărul copiilor, care este proiectul, planul 
pe care îl are liceul, astfel încât să folosească cele două clădiri, de așa natură încât să fie 
în folosul celor mici, a celor care vor veni la studii sau dacă se va da o altă destinație. 
Mulțumesc.” 

 
Dnul. Consilier Voinia Claudiu Sorin: 
„Încep prin a spune că, mulțumesc Primăriei, Compartimentului cu Finanțare 

Europeană, deoarece acest proiect era o nevoie acută a școlii. Poate ar fii bine să 
mergem să vedem tâmplăria exterioară din anii ”50 prin care s-a uscat și trece iarna, trage 
„țugul„ de nu se poate, niște condiții foarte bune de învătat,   pentru că în cei 70 de ani de 
când au fost construite clădirile nu s-a intervenit major, s-a mai făcut câte o zugrăveală. 
Apropo, nu i încă decăt reabilitare termică, asta înseamnă tâmplărie exterioară, centrală 
termică, izolare exterioară, interioară, vă mai prezint și acum interioare zugravite în humă  
și alte lucruri. Da de doi ani, sau trei greșesc, de doi ani, a trebuit să comasez toate 
clasele în două clădiri. De ce? Pentru a reduce consumul de gaz pentru că se ajunsese la 
o factură de gaz enormă, aproape de 800 de milioane, 1 miliard pe lună. Nu puteam, cred 
că se știe că finanțarea este PNDL, a scăzut numărul de elevi, a scăzut bugetul școlii, nu 
puteam acoperii și acum facturile de utilități, consumă peste 90% din bugetul școlii, în 
condițiile în care ne am comasat în două clădiri și toate laboratoarele sunt lăsate, nu mai 



am disponibil nici un laborator, toate sunt într-o clădire neîncălzită, laboratoare dotate pe 
proiecte PHARE anterioare. Dar eu sper că împreună să gândim o restructurare a rețelei 
învățământului preuniversitar și să acordăm un rol important dezvoltării învățământului 
profesional și tehnic. Cred că deja este acută criza de forță de muncă, de meseriași și 
trebuie să arătăm că sprijinim acest segment și acest proiect este o dovadă de sprijin 
pentru o școală care nu a mai avut sprijin de foarte mult timp.” 

 
Dnul. consilier Giurgiu Radu Bogdan: 
”Mulțumesc, să înteleg deci că din punctul dumneavoastră de vedere, cele 

două clădiri vor avea ca destinație o școală profesională pe care doriți să o dezvoltați pe 
mai departe..” 

 
Dnul. Consilier Voinia Claudiu Sorin: 
”Și Școală profesională și Liceu Tehnic și învățământ post-liceal și învățământ 

seral, sunt mai multe forme..” 
 
Dnul. consilier Giurgiu Radu Bogdan: 
”Deci există un plan prin care să le zic să le echipați cu ele, să avem elevii 

care să vină și să să poată studia și nu ne referim numai la cei prezenți ci chiar gândiți să 
atrageți alții„ 

 
 Dnul. Consilier Voinia Claudiu Sorin: 

     ”Chiar îmi doresc !” 
 

 Dnul. Consilier Giurgiu Radu Bogdan:  
 ”Bun, perfect este în regulă, asta vroiam să aud. Mulțumesc” 
 
 Dnul. Consilier Jitian Simion: 

     ”Cam același lucru, vroiam să întreb pe domnul director să ne prezinte 
situația de care vrem să ne apucăm cu eficientizare energetică, dar m-am lămurit, într-
adevăr este păcat de acel campus să fie semi părăsit, poate ar fii bine să gândim pe viitor 
undeva o comasare a mai multor activități de învățământ, de pregătire profesională, astfel 
încât acolo să existe acea efervescență care o țin minte de prin anii ”80,”70-”80. Da, deci 
în mare m-am lămurit, acum câteva lucruri, dacă o parte din clădiri sau spații din clădiri vor 
fii închiriate, să țineți cont că trebuie modificat un pic tariful la închiriere de spații. La fel și 
la cantină, mai sunt evenimente, închirieri de sală, poate ar trebui, după eficientizarea 
energetică, un pic, umblat și la tariful. Eu sunt de acord cu tot ceea ce înseamnă 
reabilitare, învățământ, spații de învățământ, nu pot să mă opun , dar nu prea e în regulă 
cu situația în care se află acum învățământul, cu număr de copii mai mic, soluția este : 
trebuie create alte condiții pentru tineri să aibă mai mulți urmași, să crească numărul de 
copii, dar de treaba asta probabil trebuie să se ocupe guvernanții, să găsească soluții să 
păstreze tinerii în țară să-i stimuleze,să le creeze condiții ca să crească în mod decent 
copii. Da, sunt de acord cu aceste eficientizări la toate clădirile.” 

 
Dnul Președinte Ilea Sorin: 
”Domnul Voinia, mai aveți ceva de adăugat?” 
 
Dnul. Consilier Voinia Claudiu Sorin:  
”Da, aș vrea să adaug că acel campus are zece clădiri, din cele zece clădiri 

intră în reabilitare termică doar patru clădiri și aș mai vrea să mai adaug că este in derulare 
pe POR pe axa 10 infrastructură educațională, parte de reabilitări, modernizări, dotări, 
extinderi pentru liceele tehnice și școlile profesionale și ghidul solicitantultui de condiții 



specifice apărut în 4 decembrie se închide în 4 mai dar procedura este de primul venit, 
primul evaluat, primul servit și aș dori sprijinul Compartimentului Proiecte..” 

 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
” Am început, domnul Voinia, suntem pe final deja.” 
 
Dnul. Consilier Voinia Claudiu Sorin:  
”Da, dar din semnalele mele dinspre Timișoara, de la Consorțiul regional 

avem în fața noastră 12 Primării care deja au depus proiectele și procedura nu este 
competitivă, nu cel care face proiectul cel mai bun, nu cel care ia cel mai bun punctaj 
câstigă, ci primul venit, primul servit și din păcate au fost  alte Primării  care s-au mișcat un 
pic mai repede. Și aș dori un pic, dacă este posibil, urgentarea procedurilor pentru axa 10.” 

 
Dnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Sunt făcute deja, urmează să le supunem votului.” 
 
Dnul. consilier Giurgiu Radu Bogdan: 
”Asta voiam sa spun, așteptăm să le votăm.”  
 
Dnul Secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Cu specificația că a intrat și doamna Farcaș, suntem 15 consilieri.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.90/2018 se aprobă în unanimitate. 

 

 

       La punctul 2 al ordinii de zi ( se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcţie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“REABILITAREA CLĂDIRILOR PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU 
CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE - COLEGIUL TEHNIC MATEI CORVIN“ – Corp 
2. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 

                 -      Dnului Primar  care prezintă Expunerea de motive. 
-      Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-      Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                 -      Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
  



Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.91/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“REABILITAREA CLĂDIRILOR PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU 
CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE - COLEGIUL TEHNIC MATEI CORVIN“ – Corp 
4. 

 
D-nul. Ilea Sorin 

                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

                 -      Dnului Primar care prezintă Expunerea de motive. 
-      Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-      Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                 -      Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
                 -      Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
                  
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.92/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre   privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“REABILITAREA CLĂDIRILOR PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU 
CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE - COLEGIUL TEHNIC MATEI CORVIN“ – 
Cantină. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

                  -     Dnului Primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -     Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 



 -     Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
                  -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
                  -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
                  -     Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.93/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “REABILITAREA CLĂDIRILOR 
PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU CREȘTEREA EFICIENȚEI 
ENERGETICE - COLEGIUL TEHNIC MATEI CORVIN“ și a cheltuielilor legate de proiect. 

 
 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

                 -       Dnului Primar  care prezintă Expunerea de motive. 
 -     Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -     Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                  -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
                  -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
                  -     Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-8 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.94/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A SPITALULUI MUNICIPAL DR. ALEXANDRU 
SIMIONESCU HUNEDOARA“. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 



                 -      Dnului Primar  care prezintă Expunerea de motive. 
 -     Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -     Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                  -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
                  -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
                  -     Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.95/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre  aprobarea proiectului “EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A 
SPITALULUI MUNICIPAL DR. ALEXANDRU SIMIONESCU HUNEDOARA“ și a 
cheltuielilor legate de proiect. 

 
D-nul. Ilea Sorin: 

                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

                 -       Dnului Primar care prezintă Expunerea de motive. 
 -     Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -     Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                  -     Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
                  -     Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
                  -     Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
  Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-8 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.96/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
Dnul  Ilea Sorin: 
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de 

azi a Consiliului local." 
 
 
     PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT, 

                                                  Laslău Militon Dănuț 

 
 
 
 



ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
ședinţei Extraordinare 

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 14.03.2018 
 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“REABILITAREA CLĂDIRILOR PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU 
CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE - COLEGIUL TEHNIC MATEI CORVIN“ – Corp 
1 
  Hotărârea nr.90/2018 se aprobă  în    unanimitate 
 

La punctul 2 al ordinii de zi ( se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre  privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“REABILITAREA CLĂDIRILOR PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU 
CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE - COLEGIUL TEHNIC MATEI CORVIN“ – Corp 
2. 
  Hotărârea nr.91/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“REABILITAREA CLĂDIRILOR PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU 
CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE - COLEGIUL TEHNIC MATEI CORVIN“ – Corp 
4. 
  Hotărârea nr.92/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre   privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“REABILITAREA CLĂDIRILOR PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU 
CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE - COLEGIUL TEHNIC MATEI CORVIN“ – 
Cantină. 
  Hotărârea nr.93/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “REABILITAREA CLĂDIRILOR 
PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU CREȘTEREA EFICIENȚEI 
ENERGETICE - COLEGIUL TEHNIC MATEI CORVIN“ și a cheltuielilor legate de proiect. 
 
  Hotărârea nr.94/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
   



La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A SPITALULUI MUNICIPAL DR. ALEXANDRU 
SIMIONESCU HUNEDOARA“. 
   
  Hotărârea nr.95/2018 se aprobă în unanimitate. 
 

La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie). Proiect de hotărâre  aprobarea proiectului “EFICIENTIZAREA ENERGETICĂ A 
SPITALULUI MUNICIPAL DR. ALEXANDRU SIMIONESCU HUNEDOARA“ și a 
cheltuielilor legate de proiect. 
 
  Hotărârea nr.96/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

SECRETAR, 

Laslău Militon Dănuț 


